
Enkel fråga - Får LFC några extra medel i år?

Linköpings fotbolls-club LFC är ånyo i ekonomiskt trångomål. Effekterna av pandemin har spillt
över också på detta årets verksamhet. Budgetarbetet gjordes i ett svårt läge för ett år sedan då det
var svårt att till fullo överblicka effekterna av pandemi, faktum är att läget vid inledningen av
hösten 2020 var relativt gynnsamt med låga smittotal och en känsla av att det värsta var över. Så
blev det ju verkligen inte. Föreningen har gått miste om stora publikintäkter och har haft svårt att
göra andra marknadsevent med företag för att locka sponsorer och samarbetspartners.

LFC är så mycket mer än en elitklubb med ett lag i damallsvenskan. De har en bred
ungdomsverksamhet med fadderakademi och LFC Night för att bara nämna något. Kommunen
har stöttat just fadderakademin ekonomiskt i år men risken finns att föreningens totala
ekonomiska läge också drabbar den.

Stödet skulle behöva vara i paritet med det som föreningen fick föregående år, dvs mellan 1,5-2
miljoner.

Därför undrar jag:

- Kommer Linköpings kommun stötta LFC med extra medel även detta året?
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